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Søknad om utendørs treningspark

I mange år drev jeg med tradisjonell styrketrening på ulike kommersielle treningssentre. For et par år

siden gikk jeg og to kammerater av meg litt lei av denne treningsformen og søkte rundt på nettet

etter noe alternativt. Da kom vi raskt over en del videoer på YouTube hvor vi så folk som drev med en

avansert form for egenvektstrening som så veldig spennende ut. Da benytter man kun egen

kroppsvekt som motstand, en treningsform som kan tilpasses alle uansett utgangspunkt og

forutsetninger. Dette viste seg og allerede være en stor idrett i Russland, de baltiske landene, deler

av Europa og USA. Denne typen trening foregår primært utendørs på anlegg laget av enkle

installasjoner av metallstenger.

Det fantes ingen slike parker eller anlegg å praktisere dette på i Norge, så vi benyttet det tradisjonelle

utstyret på treningssenterene på en ny og utradisjonell måte. I begynnelsen fikk vi mye

oppmerksomhet for dette da det var nytt og spennende for folk. Vi ble raskt ganske gode på både de

grunnleggende tingene men også noen av de mer avanserte øvelsene. Oppmerskomheten økte i takt

med ferdighetene. Dette var så nytt at media også ga oss mye publisitet i de lokale avisene, og

deretter de mer nasjonale avisene. Vi har nå hatt dekning i: Drammens Tidene, Budstikka,

Bymagasinet Drammen, Askeravisen, Dagens Næringsliv, Aftenposten, Lierposten, NRK Min Idrett,

NRK østlandssendingen, TV8. Jeg er nå i dialog med God Morgen Norge for å få til en skikkelig

reportasje så jeg får promotert denne treningsformen enda bedre nasjonalt. Treningsformen heter

Calisthenics, og idrettsformen av den heter Street Workout.

Mangelen på et sted å praktisere dette gjorde at kammeratene mine bygget en liten park hjemme

hvor de trente. Jeg bygget en liten park sammen med en annen kammerat hjemme hos han, hvor vi

begynte å trene. Jeg jobbet på den tiden også litt på Elixia i Asker. Da jeg startet å trene der var det

ingen som drev med denne formen for trening, men raskt etterpå var det utallige ungdommer som

forsøkte å kopiere denne måten å trene på. Det var først da jeg la merke til hvor raskt denne

treningsformen smitter over på andre. Jeg begynte å få mye henvendelser fra folk som ønsket å

starte med dette som var i behov av veiledning og tips. I løpet av en ganske kort stund var det utrolig

mange som hadde startet med dette.

Jeg så da behovet av å få utviklet noen utendørs parker i Norge, sånn at folk kunne komme sammen

å praktisere denne måten å trene på, istedenfor at alle holder på hver for seg. Jeg startet da arbeidet

med å legge inn søknad hos Asker kommune om å få dekket kostnadene og et område til byggingen

av denne parken. De var interesserte, så jeg brukte de neste månedene på å utvikle en treningspark



medinternasjonalstandard,bådei designog funksjonalitet.Jegsendtedisseplanenetil allede
aktørenesompotentielt kunnebyggeenslikpark.Detvar kunto aktørersomkunnelevere utstyr iht.
tegninger.Detenevaret selskapfra Oslo,det andreer tradisjonelesveiseverksteder.
Sveiseverkstedenevar i behovavat jegskullefortelle demhvormyedette utstyret skulletåle av
momentogbelastning.Valgethavnetdapådet andreselskapet,somkunneberegnealt dette selv.
Jegfikk daenkomplett utendørstreningsparkmedto sett avalleapprater,i ulikehøyderog
størrelserslikat deer tilgjengeligfor alle,til under200.000,-. Ett år etter at prosessenstartet såsto
denaller førstetreningsparkenferdigi Asker.Jegbrukte stort sett all min tid pådette prosjektetdet
året, uten å noenform for økonomiskgevinst.Min enestemotivasjonfor dette er å få utviklet disse
parkeneslikat jegkanfortsette mitt arbeidmedå promoteredennetreningsformen.Sombelønning
fikk jegparkenoppkaltetter meg,Tufteparken,noesomjegdaharvalgtå fortsette med i prosjektet
mitt.

Jegvisstealleredefør vi byggetparkenat det varet stort miljø for dette i Asker,såjegvar ikke
bekymret for at parkenikkeskullebli brukt. Men oppslutningenrundt parkenharværtoverveldende.
Parkener myebesøktavdenmålgruppenjeghaddesett for megpåforhånd,ungegutter i 20-årene.
Men parkener likemyebrukt avmosjonisterogsyklistersomleggerturen innomfor en styrkeøkt.
Deter jenter i allealdresomtrener styrkeher.Delokaleidrettslagenei håndball,hockeyogfotball
benytter parkentil barmarkstrening.Sådet er personeravbeggekjønni allealdresomnåbenytter
parken.Dethar blitt enstørresuksessennhvajegnoengangkunneforestilt meg.Sånågårall min
tid til å værei parkenpådugnadhelt opptil 5-6 gangerom dagenfor åveiledealledesomkontakter
meg.

Nedenforserdereenprint screen(skjermdump)fra Facebook-sidentil Tufteparkeni Asker:
http://www.facebook.com/treningspark

Somderesersåer det nå1.127menneskersomaktivt følger,deltarog støtter idrettsparkenvi har
laget i Asker.Detteer enstor oppslutning for et relativt lite sted.



Detsomkanskjeoverraskermegmester alledesomkommerlangsveisfrafor å trene i parken.Det
kommerungdommerfra Skien,Porsgrunn,Hønefoss,Nittedal,ogmangefra Oslosomfastkommerå
trener i parken.Jeghar fått myehenvendelserfra forskjelligeungdomsrådi Oslosomønskerat jeg
skalforsøkeå få etablert noenslikeparkeri Oslo.

I fjor vardet to fra Norgesomble invitert til å representereNorgei verdensallerførste
verdensmesterskapi denneidretten. I år falt valgetpåmeg,såtidligeredennemånedenvar jegi
Latvia,Rigaå representerteNorgei VM.

Vi somdriveraktivt meddette blir nedringtavmenneskeri allealdresomønskerå drivemeddette,
mensomikkehelt vet hvordekanpraktiseredet ellerhvor deskalstarte.Detteer et strålendetiltak
til aktivitet for uorganisertidrett. Deter kanskjedenallersunnestetreningsformensomfinnes,det
er kunegenkroppsvektsommotstand,noesomer skadeforebyggende.Deter utendørsogsosialt.

SomPersonligTrenerpåElixiasåtreffer jegmangeavde yngregutteneder.Nårjegspørdemhva
måletderesmedtreningener, såer svaretnestenutelukkendedet samme.Deønskerå bli størst
mulig,fortest mulig,uansett.Nårjegda introdusererdemfor dennemåtenå trene på,såskifterde
ganskerasktfokus.Såvi serhelt tydeligeffektendennetreningsformenharpåungdommen.Jeghar
nåogsåstartet et prosjektsomskaljobbeaktivt oppmot ungdomsanstaltermeddenne
treningsformen.Nesteår arrangererjeglandetsaller førsteNorgesmesterskapi denneidretten.

Mitt måler å klareå etablereflere parkeri destørstebyene,sånnat vi kanskapeet stort, suntog
nasjonaltomfattendetreningsmiljø.Vi jobberallesammenaktivt medå skapeet inkluderendemiljø i
den parkensomer i Asker.Vier opptatt avat allehilserpåhverandreoghjelperdesomkommerog
er nye.Dette fungerergodtogvi seralleredenåkontureneavet kammeratskapsomer helt unikt.

Dersomdette virker interessant,såer jegveldigåpenfor et møteder jegkanpresenteredette
prosjektetskikkeligfor dere.

Håperpåpositivtilbakemelding.

Mvh.

LasseTufte (95837994)



Linkertil andreartikler relatert til Tufteparkeni Asker:
Budstikka:
http://www.budstikka.no/nyheter/norges-forste-treningspark-apnet-pa-risenga-1.7433194
http://www.budstikka.no/lyst/bygger-ny-treningspark-i-asker-1.7428220
http://www.budstikka.no/lyst/noen-ovelser-som-kan-bli-brukt-i-tufteparken-1.7428222
http://www.budstikka.no/nyheter/hundrevis-vil-ha-parktrening-i-asker-1.6497010

Askeravisen:
NR.31– 28. September2011
NR.??– 29.August2012

NRK:
http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostlandssendingen/1.8234134

TV8Asker& Bærum:
http://www.tv -8.no/ab/musicvideo.php?vid=5b3b9ed1c

Fitnessbloggen:
http://www.fitnessbloggen.no/utendors-treningspark/
http://fitnessbloggen.no/norges-forste-utendors-treningspark/
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